
ZAPISNIK 
 

 

12. seja Sveta šole, ki je potekala v ponedeljek, 29.5.2023 ob 18.00 v zbornici šole. 

 

 

Prisotni:  

Člani Sveta šole: Katja Šribar, Marija Meh, Zvonimir Lorenci, Maja Mirt Jakše, Tanja 

Medvešek Hočevar, Tajana Dvoršek, Irena Grmšek, Manuela Bojnec, Mojca Jug 

 

Na seji so bili prisotni tudi: ga. Valentina Gerjevič, sindikalna zaupnica ga. Urška Erjavšek 

in zapisnikarica Tjaša Krejan 

 

Opravičeno odsotni:  

Davorin Dimič, Urška Breznikar, Urška Vračun 

 

  

Dnevni red: 

 

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnjih sej 

2. Poročilo s seje Sveta staršev 

3. Seznanitev članov Sveta šole o nabavi predlaganih delovnih zvezkov in učnih gradiv za 

šolsko leto 2023/24 

4. Predlogi, pobude, vprašanja 

5. Razno  

 

Predsednica Sveta šole, ga. Marija Meh, je vse prisotne pozdravila, ugotovila sklepčnost in 

prisotne seznanila z dnevnim redom. Člani Sveta šole so z dvigom rok soglasno potrdili 

dnevni red. 

 

Ad. 1  Pregled in potrditev zapisnika prejšnjih sej 

 

Pri prvi točki so člani Sveta šole  glasovali o sprejetju zapisnika 10. seje, ki je bila 27.2.2023, 

ki so ga člani prejeli v pregled. 

 

SKLEP 12/ 34: Zapisnik 10. seje je bil soglasno sprejet in bo objavljen na šolski spletni 

strani. 

 

Po elektronski  pošti so člani  prejeli tudi zapisnik 11. korespondenčne seje, ki je potekala do 

22. 5. 2023. Glasovalo se je o spremembi finančnega načrta 2023 in novega cenika, ki bo 

veljal od 1.9.2023 dalje. Z vsem so se strinjali. Sprejeta sta bila dva sklepa. 

 

S K L E P 11/32: 

 

Svet šole je na svoji 6. korespondenčni seji sprejel spremembo Finančnega načrta OŠ Jurija 

Dalmatina Krško za leto 2023.  
 

SKLEP 11/33: 
 

Svet šole je na svoji 6. korespondenčni seji sprejel spremembo cenika šolske prehrane, z 

veljavnostjo od 1. 9. 2023 dalje.  

 

V nadaljevanju je potekalo glasovanje o potrditvi zapisnika 6. korespondenčne seje (11. seje). 

 



SKLEP 12/35 : Zapisnik 11. seje Sveta šole (6. korespondenčne) je bil soglasno sprejet in bo 

objavljen na šolski spletni strani. 

 

Ad. 2 Poročilo seje Sveta staršev  

 
Ga. Katja Šribar je predstavila kratko poročilo seje Sveta staršev. Povedala je, da je seja Sveta 

staršev potekala tekoče.  Na seji so  staršem predstavili predlagane delovne zvezke in druga 

učna gradiva za šolsko leto 2023/2024. Izbor so starši soglasno potrdili. Starši so izrazili skrb 

nad neprimernim oblačenjem učencev v šoli in predlagali, da šola pripravi priporočila v 

Pravilih šolskega reda. Ga. Šribar je sejo vodila zadnjič, saj bo mesto predsednika Sveta šole 

prihodnje šolsko leto prevzel drug član. Vsem se je zahvalila za sodelovanje. 

 

Ad. 3 Seznanitev članov Sveta šole o nabavi predlaganih delovnih zvezkov 

in učbenikov 

 
Predsednica Sveta šole, Marija Meh, je po poročanju s seje Sveta staršev člane seznanila, da 

so starši potrdili predlagana gradiva (učbenike in delovne zvezke), ki so jih izbrali posamezni 

aktivi glede na zahteve učnih načrtov za naslednje šolsko leto. 

   

Ad. 4 Predlogi, pobude, vprašanja 

 
Prisotni člani sveta so bili pozvani, da predstavijo svoje morebitne predloge, pobude in 

postavijo kakšno vprašanje. 

 

Posebnosti ni bilo.  

 
 

Ad.5 Razno 

 
Ga. Tajana Dvoršek je v nadaljevanju povedala, da bo 1. junija Ministrstvo za gospodarstvo 

izdalo razpis za obnovo objektov. Predlagala je, da bi se ta sredstva porabila za obnovo 

tartana.  

  

Ravnateljica se je vključila v razpravo glede tartana in povedala, da ni potrebno, da se tartan v 

celoti uredi, ampak zgolj delno, kar bi zmanjšalo stroške. Bi bilo pa dobro, da se čimprej 

ukrepa, ker je tartan že kar v slabem stanju.  

 

 
Na koncu se je predsednica ga. Marija Meh vsem zahvalila za udeležbo in povedala, da bo 

naslednja seja septembra.  

 
 

Seja je bila zaključena ob 18.30 uri. 

 

 

Zapisnik pripravila:       Predsednica Sveta šole 

Tjaša Krejan        Marija Meh 

 


